



CINCON ELECTRONICS CO., LTD.

14F., No. 306, Sec. 4, Hsin Yi Rd.,
Taipei, Taiwan (R.O.C.)
Tel : 886-2-27086210

幸康電子股份有限公司

公司產品防偽政策

Product Anti-Counterfeiting Policy

幸康電子股份有限公司 (以下稱本公司) 致力於提供高品質且可靠的 DC/AC Converter 產品解決方案。為協助降低仿冒產品的風險，幸康強烈建議客戶透過 幸康的授權來源購買產品，意即直接向幸康購買，或透過幸康授權經銷商購買。

CINCON ELECTRONICS CO., LTD. is committed to providing high-quality and reliable DC/AC converter product solutions. To help reduce the risk of counterfeit products, CINCON strongly recommends that customers purchase products through authorized sources, meaning either directly from CINCON or through authorized distributors.

仿冒產品的外觀和 LOGO 可能與幸康正版的產品相似，誤導客戶相信其為正品。但仿冒產品未依幸康標準作業流程管制及製造、包裝、標籤、儲存或運送因此會對性能、安全與可靠性帶來風險。

Counterfeit products may resemble CINCON's genuine products in appearance and logo, misleading customers into believing they are authentic. However, counterfeit products do not adhere to CINCON's standard operating procedures for control, manufacturing, packaging, labeling, storage, or shipping, which poses risks to performance, safety, and reliability.

透過非幸康授權的代理商，包括透過中間商、獨立經銷商或網絡市場購買的產品是仿冒及不可靠的。對於從非授權來源購買的產品，幸康將不提供保固或技術支援。

Products purchased through unauthorized agents, including brokers, independent distributors, or online marketplaces, are counterfeit and unreliable. For products bought from unauthorized sources, CINCON will not provide warranty or technical support.

幸康會配合產業協會和政府組織打擊仿冒行為並一起推動及遵循產業標準以期減少仿冒產品的發生率，並協助執法機構努力應對此一挑戰。

CINCON will cooperate with industry associations and government organizations to combat counterfeiting activities and promote and adhere to industry standards in order to reduce the incidence of counterfeit products and assist law enforcement agencies in addressing this challenge.

Representative:

Jacelyn

Signature Date:

09-12-2024